

OBSAH

Editorial	7
1. Psychosociální klima porodnice a jeho vliv na emoční pohodu rodičky – L. Takács, E. Kodyšová, K. Kejřová, M. Bartošová	9
2. Význam vnějších podmínek pro profesní orientaci a kariérové nasměrování u vysokoškolských studentů – P. Rymešová	25
3. Postoje studentů ekonomie k práci a výkonu ve vztahu k očekávané výši výdělku – J. Procházka, V. Kulhavý	39
4. Testovanie osobnosti a inteligence v práci – E. Lisá	49
5. Společensko-ekonomické změny v postavení ženy ve 20. století – Z. Hubínková	57
6. Workoholismus a technofilie – nemoc nebo životní styl? – M. Šucha, J. Kubátová, K. Bendová	69
7. Ovlivňuje přijetí vnímání fyzické atraktivitu? – M. Franěk, M. Bílek	81
8. Kazuistika – Škola a rodina – K. Davidová	95
Recenze	107
Zprávy	111

CONTENTS

Editorial	7
1. Psychosocial climate of maternity hospitals and its influence on emotional well-being of mothers – L. Takács, E. Kodyšová, K. Kejřová, M. Bartošová	9
2. The importance of external conditions for professional orientation and further career choices of university students – P. Rymešová	25
3. Economics students' attitudes towards work and achievement in relation to expected earnings – J. Procházka, V. Kulhavý	39
4. Personality and intelligence assessment at work – E. Lisá	49
5. Social and economic changes in the status of women in the 20th century – Z. Hubínková	57
6. Workaholism and Technophilia – disease or lifestyle? – M. Šucha, J. Kubátová, K. Bendová	69
7. Do surnames affect physical attractiveness perception? – M. Franěk, M. Bílek	81
8. Case study – School and family – K. Davidová	95
Reviews	107
Reports	111

INHALTSVERZEICHNIS

Editorial	7
1. Psychosoziales Klima in Entbindungsstationen und deren Einfluss auf emotionelles Wohlbefinden der Mütter – L. Takács, E. Kodyšová, K. Kejřová, M. Bartošová	9
2. Die Bedeutung äußerer Bedingungen zur professionellen Orientierung und Karriereorientierung bei Hochschulstudenten – P. Rymešová	25
3. Einstellung der Wirtschaftsstudenten zur Arbeit und Leistung im Bezug zur Erwartung einer bestimmten Lohnhöhe – J. Procházka, V. Kulhavý	39
4. Persönlichkeits- und Intelligenzdiagnostik in der Arbeitswelt – E. Lisá	49
5. Gesellschaftliche und wirtschaftliche Änderungen in der Stellung der Frau im 20. Jahrhundert – Z. Hubinková	57
6. Workoholismus und Technofilia – Krankheit oder Lebensstil? – M. Šucha, J. Kubátová, K. Bendová	69
7. Beeinflusst der Familienname das Empfinden der physischen Attraktivität? – M. Franěk, M. Bílek	81
8. Kasuistik – Schule und Familie – K. Davidová	95
Rezensionen	107
Nachrichten	111